
Eind vorig jaar hebben wij jullie, inwoners van Reutum en Haarle, gefeliciteerd met de aankoop van de kerk. 

Hoe ver staat het nu? In hoofdlijnen hebben we dat aangegeven in de flyer die eind juli huis aan huis is 

verspreid. In dit bericht geven we een nadere toelichting. Dat doen we aan de hand van de vragen in de flyer.    

We hebben eerder gemeld dat we een akkoord hebben 

bereikt over het aankoopbedrag van de kerk (€ 118.500), 

maar nog niet over de aankoopvoorwaarden, die vooral 

gaan over de gebruiksmogelijkheden voor nu en in de 

toekomst en wat voor ons de consequenties zijn indien 

het kerkgebouw, om welke reden dan ook, niet meer 

maatschappelijk wordt gebruikt, maar de bestemming 

woningbouw of een andere commerciële bestemming 

krijgt. We maken er geen geheim van dat de 

onderhandelingen over de aankoopvoorwaarden 

moeizaam verliepen en lang hebben geduurd. Dat komt 

vooral omdat het bestuur van de Pancratiusparochie 

(eigenaar van de kerk) voor alle aankoopvoorwaarden goedkeuring van het bisdom nodig heeft om de kerk te 

kunnen verkopen. Uiteindelijk hebben we een akkoord bereikt. De koopovereenkomst wordt nu definitief 

opgesteld. Na de zomervakantie zal de ondertekening plaatsvinden. De overdracht van het kerkgebouw, inclusief 

sacristie, kapsalon, parochiecentrum en kerkplein zal begin volgend jaar plaatsvinden. De pastorie, pastorietuin 

en de begraafplaats blijven eigendom van de Pancratiusparochie.  

De aankoop van de kerk komt tegemoet aan de wens van het overgrote deel van Reutum om de kerk voor 

Reutum te behouden en een maatschappelijke bestemming te geven.  

Ons plan is om het huidige Kultuurhoes te verkopen en de 

activiteiten die daar plaatsvinden onder te brengen in het 

kerkgebouw. Daarnaast biedt de kerk ruimte voor nieuwe 

activiteiten en functies, zoals musicals en voorstellingen 

van de Mariaschool, evenementen, (startende) 

ondernemers, voorstellingen, exposities. We hebben vorig 

jaar in mei en juli bij allerlei geledingen, verenigingen en 

groepen uit Reutum een inventarisatie gehouden van hun 

wensen en behoeften. Met deze wensen en behoeften als 

uitgangspunt zijn schetsontwerpen opgesteld, die we op 

22 november 2024 in de kerk hebben gepresenteerd. We 

zijn nu bezig de schetsontwerpen uit te werken. 

 

Op basis van de uitgewerkte schetsontwerpen gaan we 

een investeringsbegroting opstellen. Een eerste 

vingeroefening heeft al wel duidelijk gemaakt dat het om 

een forse investering gaat. Om het plan mogelijk te 

maken moeten we, naast de inbreng van ons dorp in de 

vorm van geld en inzet vrijwilligers, subsidies verwerven. 

We zijn reeds begonnen met het in kaart brengen van de 

mogelijkheden voor subsidies en hebben inmiddels de 

eerste contacten met mogelijke subsidiënten  gelegd.     

 

 

 



Het is voor de toekomstige leefbaarheid van ons dorp van 

groot belang dat we de jeugd aan ons dorp weten te 

binden. Mogelijkheden voor woningbouw, goede 

sportvoorzieningen en leuke evenementen en activiteiten 

zijn hiervoor essentieel. Ook het Kultuurhoes kan hieraan 

een belangrijke bijdrage leveren. Daarom gaan we na de 

zomervakantie met onze jongeren in gesprek over de 

ideeën, behoeften en wensen die bij hen leven en hoe we 

hier gezamenlijk invulling aan kunnen geven.  

 

 

We hebben een beeld van de wensen en behoeften van 

de (mogelijke) gebruikers van het nieuwe Kultuurhoes. 

We proberen bij het uitwerken van de schetsontwerpen 

zoveel mogelijk invulling te geven aan deze wensen en 

behoeften. Maar nu is al wel duidelijk dat niet alles kan. 

Er zullen keuzen gemaakt moeten worden om het plan 

financieel haalbaar te maken. We streven er naar om in 

oktober van dit jaar met de (mogelijke) gebruikers in 

gesprek te gaan over de keuzes die gemaakt moeten 

worden.   

 

 

Bays vervult een belangrijke maatschappelijke functie in 

ons dorp. Wat we beslist moeten voorkomen is dat het 

nieuwe Kulturhoes en Bays elkaar gaan beconcurreren. 

We zijn daarom met de drie eigenaren van Bays op zoek 

naar de optimale verbinding tussen Bays en het 

Kultuurhoes. Ons gezamenlijke vertrekpunt is dat we de 

leefbaarheid van Reutum willen versterken. Een eerste 

gesprek hierover heeft inmiddels plaatsgevonden.  

 

 

De Stichting Gemeenschapsruimte Reutum is de eigenaar 

van het bestaande Kultuurhoes en wordt de eigenaar van 

de kerk, het nieuwe Kultuurhoes. De statuten van de 

stichting worden vernieuwd en er komt een nieuw 

bestuur van vijf mensen. We hopen de bezetting in het 

najaar compleet te hebben. 

 



 

De komende maanden zullen we weer een aantal stappen 

zetten. We denken dat we in het laatste kwartaal van dit 

jaar voldoende redenen hebben om onze inwoners 

opnieuw te informeren over de voorgang van het nieuwe 

Kultuurhoes. Hoe we dat gaan doen, in een bijeenkomst 

of op een andere manier, dat weten we nog niet.  

De komende maanden nemen we contact op met 

vrijwilligers die zich hebben aangemeld.   

 

 

Heb je ideeën, opmerkingen, vragen? Zet ze even op de 

mail en we nemen contact met je op. 

Ons mailadres is: kerk@reutum.nl 

 

 

 

 

Reutum, 27 juli 2024 

Werkgroep Herbestemming Kerkgebouw 
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